

AK099/A05/1561/2021

Date: 24 October 2021

**Subject: Company Business Continuity**

Further to previous disclosures on the subject, the Company wishes to update investors that, we received a letter from Oman Power and Water Procurement Company (OPWP) on 21 October 2021, notifying the annulment of Power 2022 procurement process, and therefore, the company will not be granted a PPA extension beyond 31 December 2021, the expiry date of the current PPA.

Further, OPWP stated in their letter that the electricity spot market is planned to go live before the end of the current year, and the company is invited to participate in the said Spot Market. However, as it was disclosed previously the Company appointed an independent consultant to conduct a study to assess the revenues that the Company can expect to generate from the said Spot Market. The study concluded that the level of revenues that the Company can expect to generate from the Spot Market will be negligible and hence will not be economically feasible for the company.

Based on the above the Company will reassess the impairment of its Property, Plant and Equipment (PPE) and record any necessary adjustment resulting therefrom in the financial statements for the period ended 30 September 2021.

The Company will conduct a Board meeting on 27 October 2021 to discuss the consequences from the above and the way forward.

**Abdulla Al Rawahi**  
Chief Executive Officer

**الموضوع: استمرارية أعمال الشركة**

تعميقاً على بياناتنا السابقة حول الموضوع أعلاه، تودّ الشركة أن تحيط المستثمرين الكرام علماً أن الشركة استلمت من الشركة العُمانية لشراء الطاقة والمياه بتاريخ 21 أكتوبر 2021 رسالة مفادها أن مناقصة الطاقة 2022 تم إلغاؤها وبالتالي لن تحصل الشركة على تمديد لعقد شراء الطاقة بعد تاريخ 31 ديسمبر 2021، تاريخ انتهاء العقد الحالي.

علاوة على ذلك، ذكرت الشركة العُمانية لشراء الطاقة والمياه في رسالتها أنه حسب الخطة سيتم التداول في السوق الفوري للكهرباء قبل نهاية العام الحالي وأن شركتنا مدعوة للمشاركة في هذا السوق. ولكن وكما أفصحنا سابقاً فإن الشركة استقدمت استشارياً مستقلاً لإجراء دراسةٍ ترمي إلى تقييم الإيرادات التي من المتوقع أن تحققها الشركة من هذا السوق الفوري. فكشفت الدراسة أن مستوى الإيرادات المتوقع تحقيقه من السوق الفوري سيكون ضئيلاً لذلك لن يكون ذا جدوى إقتصادية للشركة.

بناءً على ما ورد أعلاه، ستقوم الشركة بإعادة تقييم انخفاض قيمة ممتلكاتها وآلاتها ومعداتها (PPE) وتسجيل أي تعديل ضروري ناتج عن ذلك في البيانات المالية للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2021.

ستعقد الشركة اجتماع مجلس الإدارة في 27 أكتوبر 2021 لمناقشة النتائج المترتبة على ما ورد أعلاه وكيفية المضي قدماً.